
Bestyrelsesmøde 26/08/2024
Deltagere:

• Lars
• Inge
• Alice
• Christian
• Keld
• Rud

Cai meldte afbud.

Renovationsarbejdet (Rud & Keld)
Arbejdet forventes endelig at gå i gang mandag og planen er at færdiggøre
to facader i år, eventuelt mere hvis det kan nås. Håndværkeren forventer at
det tager cirka 3-4 dage per altan. Foreningen vil blive faktureret per facade.
Den første regning forventes at være større, da der har været flere indlendende
undersøgelser i den forbindelse, for at fastlægge fremgangsmetoden.

Rådgiveren foreslog at hive 3 brædder op i hver lejlighed for at lægge ekstra
isolering omkring altanernes jerndragere, men mente samtidig at det planlagte
arbejde burde være dækkende. Da det ville koste mere og give uens gulve, og
da det allerede planlagte arbejde vurderes dækkende, blev det besluttet ikke at
hive brædder op.

Status på maling af facader 2025
5 udbydere har været ude og kigge indtil videre. Når de har leveret tilbud bliver
der indkaldt til et orienteringsmøde omkring mulighederne inden den endelige
beslutning tages.

Petanque-turnering 3/8
Vi var 10 deltagere til årets petanque-turnering, hvor Laila blev den store vinder.
Der var sjov og hygge og masser af pizza. Tak til Tove og John for at arrangere
det.

Havedag 6/10
Der vil være havedag 6/10 fra kl 9:30 til vi er færdige. Som sædvanlig vil der
være pizza og drikkelse.

Der er tale om de sædvanlige opgaver, som blandt andet indeholder:

• Rengøring af kælder
• Klargøring af bede til vinter
• Lugning af bede
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• Rengøring af elevator
• Rengøring af indgangsparti i 16 & 18
• Rengøring af lamper i opgange
• Rengøring af postkasser

Eventuelt
• Chang og Lars Poulsens har et par skader som skal males. Det er ved at

blive udredet
• Ejendomsadministrator vil gerne have mere i løn, fra 10.000 årligt til 15.000

årligt. Det er bestyrelsen gået med til
• En gammel regning fra et kloakfirma fra august 2023 er endelig blevet

betalt. Regningen var blevet stillet til Damholmen 8, hvorfor den ikke var
kommet til bestyrelsen

• Der vil være fællesspisning 29/8 2024 for dem som har lyst
• Der er blevet pointeret at de krukker vi har stående udenfor ikke er de

pæneste. Alice og Yrsa vil se om de kan finde et godt tilbud på nogle nye
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